
REFERAT

Styremøte 5 – 2024

Sted: Teams
Dato: 12.09.24 kl 18.00
Invitert: Tonje Brandser, Ståle Bakkemo, Terje Karlsen, Trine Camilla Knudsen, Helge
Jakobsen, Kristian Bakkejord og Anders Iversen
Ikke møtt: Kristian

Agenda
Fast A. Godkjenning referat forrige møte
Ingen merknader, ok

Fast B. Aktivitetsliste / gjøremålsliste Styre
Ikke helt oppdatert, vi har hatt mye å gjøre og er ajour.

Fast C. Status Økonomi
Underskudd totalt i år. Vi har gått til innkjøp av nytt utstyr som forklarer dette. Utstilling er
fortsatt ikke et lukrativt økonomisk arrangement, det går akkurat i null i regnskapet.

Sak 34 – 2024 – Priser utstilling
Vi sender en henvendelse til naboklubber om prissamarbeid på utstilling, dette siden vi har
3- 5 ganger så høye reiseutgifter til dommere. Eks 500kr. NHEHK ønsket en komplett
prisliste fra oss for mulig å samarbeid om alle prisene.

Styret ønsker å ta en høyere pris for utstillingen, nettopp fordi vi har høyere utgifter knyttet til
utstillingene. Vi forsøker et samarbeid med de nærliggende elghundeklubbene rundt pris.

Vedtak: Vi skal utarbeide ei prisliste med de nordligste klubbene der vi foreslår pris for
utstillinger. Vi foreslår NKK pris.
Enstemmig vedtatt.

Sak 35 – 2024 – Oppdatere tekst til årets hunder
Vi oppdaterer teksten til årets hunder slik at helsekrav HD blir endret slik at det blir «til en
hver tid gjeldende avlskrav for rasen» vi må formulere teksten slik at det kommer klart frem
at prøvene/utstilling som brukes i beregningen er gjennomført det gjeldende når det søkes
om.

Vi ser på teksten på reglement for årets hund slik at det blir enklere å forstå at kravet er
resultatet er for det året hunden kåres til årets hund. Krav for NM er kun HD. Vi diskuterer
dette i styret. Vi ønsker å ha krav om at årets hund til enhver tid skal oppfylle rasens
helsekrav. Vi setter dette som krav for årets hund.

Vedtak: Årets hund skal til enhver til oppfylle rasens helsekrav.
Enstemmig vedtatt.



Sak 36 – 2024 – Championatskjold

Følgende regler for at TROEHK skal sponse championatskjold:
Klubben sponser følgende skjold til medlemmene: NJ(L)CH, NJ(B)CH og NUCH.
«Minimum 2 jaktprøver pr jaktprøvegren (uansett resultat) med hund må være gått i
TROEHK, 1 utstilling i TROEHK og eier må være medlem i klubben».
Klubben sponser max 3 skjold.

Vedtak: Reglene vedtas enstemmig.

Sak 37 – 2024 – Årsmøte Troehk
Forslag: 1 februar. Tømmernesset Leirsted

Tonje ansvarlig for mat og påmelding.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Sak 38 – 2024 – Status prøver/dommere:
Ettersøk: 70 blod og 56 ferskspor påmeldt
Bandhund: pågår. 30 dommerdøgn fordelt, de fleste er gått, 3 skal gå snarest, 1 ikke fordelt
dommer på. Slitt med dommere på slutten, lånt dommer fra NHEHK til flere prøver, godt
samarbeid.

Løshund: 31 påmeldt, akkurat startet, evaluere «dividalshelg». Fikk gått unna bra med
prøver der. Alle 1 dagers er tildelt dommer.

Orientering rundt prøver. Vi har 70 påmeldte blodspor, hvor 15 ikke er gjennomført enda.

56 Ferskspor, 18 ikke er gjennomført enda.

Styret:
Prøveledere må fortsette å purre på dommere på feil og innsending. Vi oppnevner også
varaprøveleder til neste år for å dele på arbeidsmengden. Felles emailkonto for prøver.

Medlemmer må melde på i god tid. Diskuterer å lage et skriv med oppfordring til deltakere.

Vedtak:
Styret skal behandle alle henvendelser om å få dømme for klubben og tar avgjørelsen om
dommere kan inviteres til å dømme prøver for TROEHK. Vi ønsker primært at dommer er
medlem av klubben, ved kapasitetsutfordringer kan dommere fra andre klubber inviteres.

Enstemmig vedtatt.

Sak 39 – 2024 – Salg av henger.
Legger ut gammel henger til salg til våre medlemmer, HBO xxxxxkr, 5 min regler osv. hvem
administrerer? Legges ut på vår facebookside.

Enstemmig vedtatt.



Sak 40 – 2024 – Utstilling samarbeid Villmarkmessa.
Anders redegjør for arbeidet. Anders og Tonje fra Troehk, Solfrid Ramberg og Sara Meland
fra Midt-Troms fuglehundklubb, Tom Erik Tangen og Line Nilsen fra Nord-Norges
Harehundklubb utgjør hovedkomiteen.

Komiteen jobber videre med utstillingen.

Sak 41 – 2024 – Evaluering arcticutstilling:
Vi er fornøyd med gjennomføringen. Må søke på utstillingen innen 1.okt. Tonje sjekker.

Ting vi har notert oss siden utstillinga:

● Vi har ønska oss premiestativ (hund i tre). Ser ut som vi vil få det på plass til
neste år.

● Katalog skal ha forside med sponsora på
● Innkjøp av egen printer? og campingstoler til klubbhengeren.
● Ryddekomite søndag.
● Etter mi mening e vi få stykk i komiteen. Det gjør at noen gjør utrolig masse

gjennom hele helga. Det gjør oss veldig sårbar fordi vi har få å støtte oss på. Vi
kan heller ikke forvente at folk skal bruke døgnet rundt på komitearbeid.

● Neste års utstilling e 9-10 aug.

Vedtak:
Innkjøp av svart-hvitt printer med scanner.

Enstemmig vedtatt.

Neste styremøte:
Møtet avsluttet kl:
Referent: Tonje


